
Zápis a usnesení z řádného jednání rady č. 4/2024 obce Kobylí konané dne 13.2.2024    
                                v 19:00 hod. v kanceláři Obecního úřadu Kobylí 

  
  

Přítomni:             Mgr. Pavel Kotík 

               

Radek Kovář 

Pavel Novák 
Mgr. Petr Horáček 
MUDr  Radim Herůfek 

  
                

 

 

     

     
V úvodu prohlásil starosta P. Kotík, že toto jednání rady obce bylo řádně svoláno. Konstatoval přítomnost nadpoloviční většiny 
členů. 

  
 
Program: 
1) Kontrola minulého zápisu 

2) Smlouvy 

3) Různé                                    

4) Ukončení zasedání 

  

Hlasování – pro – 4, proti – 0, zdržel se – 0 

UR01/04/2024 Program 4. jednání Rady obce Kobylí v roce 2024 byl schválen. 
   

Ověřovatelem zápisu z dnešního jednání rady obce Kobylí byl jmenován Radim Herůfek 

  

 

1) Kontrola minulého zápisu 

 

Hlasování – pro - 4, proti – 0, zdržel se – 0 

UR02/04/2024 Rada obce Kobylí bere na vědomí zápis 3. schůze Rady obce Kobylí v.r. 2024 bez připomínek 

 

 

2) Smlouvy 

 

 

a) Starosta obce předložil ke schválení smlouvu o dílo č.05/2024 ,,Rekonstrukce ordinace dětského lékaře“ se společností 

Stavoč spol s r.o. IČO:47902213 Cena díla  bez DPH 1 891 288 Kč,-  Rada smlouvu projednala a schválila. 

 

Hlasování – pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0 

UR03/04/2024 Rada obce Kobylí schválila smlouvu o dílo č.05/2024 ,,Rekonstrukce ordinace dětského lékaře“ se společností 

Stavoč spol s r.o. IČO:47902213 Cena díla  bez DPH 1 891 288 Kč,-   

 

 

3) Různé 

 

a) Rada obce projednala studii na revitalizaci prostor bývalého koupaliště od společnosti KEEO4DESIGN s.r.o. 

       Studie počítá s využitím prostor pro sportoviště a zázemí pro sport. 

       Pro určení předpokládaných nákladů je jedním z požadavků nabídka na projektovou dokumentaci. 

 

Hlasování – pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0 

UR04/04/2024 Rada obce Kobylí souhlasí s vyhlášením výběrového řízení na dodání projektové dokumentace revitalizace 

prostor koupaliště, podle studie os společnosti KEEO4DESIGN 

 

 

b) Rada obce rozhodla o odpuštění nájmu za sokolovnu ČZS Kobylí při pořádání koštu vín. Obec Kobylí je spolupořadatelem 

       této akce 

c) Rada obce rozhodla o výsadbě dalších stromů a zvýšení počtu laviček na cyklostezce  

 

 

 

 



 

            4) Ukončení zasedání 

 

Vzhledem k tomu, že program dnešního řádného jednání rady obce byl vyčerpán a nikdo se již nehlásí o slovo, prohlásil starosta toto 

jednání ve 22:00 za ukončené. 

 

 

  
Zapsal: Radek Kovář 

  
Ověřil: Radim Herůfek 

      Mgr. Pavel Kotík, starosta   


